

Protokoll från sammanträde med Ekerö IK:s föreningsstyrelse nr 5-2010
Tisdag 18 maj 19.00-21.30 i klubblokalen på Träkvistavallen
Närvarande ledamöter: Anders Huldt, Peter Magnusson, Håkan Wrangberg, Jan Ahlquist, Stefan Rosengren, Roy Olofsson & Erik Setzman
Övriga: Rickard Lind och Rickard Burman Holmgren

1. Mötets öppnande, val av mötesordförande och sekreterare

Anders Huldt öppnade mötet. Anders Huldt valdes till mötesordförande och Erik Setzman till sekreterare. Badmintonsektionen representerades av Rickard Burman Holmgren.

2. Föregående protokoll och fastställande av dagordning

Protokollet från föregående möte den 28 april godkändes. Beslutsloggen är uppdaterad. Utsänd dagordning godkändes med tillägg av de tre punkterna "Svarta listan" avseende ej betalda avgifter till föreningen under punkt 4, "Anlitande av resurs för marknadsföring/försäljning" under punkt 7 och "Dialog med Skå IK om hockeysamarbete" under punkt 13.

3. Prioriterade uppgifter 2010 – rapport från arbetsgrupperna

* Planering och ekonomi: Anders och Rickard konstaterade att vi följer planen för året med extra positivt kassaflöde just nu. De arbetar med att ta fram en rapportmall som ska underlätta den löpande uppföljningen av helheten och jämförelse med föregående år och återkommer med en övergripande rapport på nästa FS-möte.

* Föreningens värdegrund: Anders, Håkan och Roy har bokat in ett återstartsmöte för arbetet den 1 juni.

* Idrottsfritids: Rickard har tagit fram förslag till ansökan om s k fritidsklubb i Ekerö IK:s regi fr o m hösten. FS beslutade efter en stunds diskussion enhälligt att ge Rickard i uppdrag att i samråd med Håkan och Erik m fl komplettera och lämna in förslaget till ansökan till kommunen senast 21 maj.

* Idrottshall: Stefan kallar Erik, Jan och Roy + någon från badminton till ett första möte före nästa FS-möte.

* Driftavtal med kommunen: Rickard och Per Sandberg tar kontakt med kommunen (Lars J.) för ett första möte före sommaren.

4. Ekonomi

Rickard sammanfattade den via e-posten utsända budgetuppföljningen. Utfallet följer planen. FS konstaterade att vi håller budget och f n även har god likviditet. Medlemsavgifterna för 2010 är aviserade via Sportnik och under inbetalning men släpar efter något. På nästa möte ska sektionerna redovisa ekonomiska lägesrapporter för första halvåret 2010.

Rickard hade inför mötet distribuerat en sektionsvis "svart lista" över tidigare – trots flera påminnelser – obetalda medlems- och aktivitetsavgifter etc till föreningen. Sektionerna går snarast möjligt igenom sina respektive listor och meddelar Rickard vilka fordringar som ska lämnas till inkasso i enlighet med FS beslut vid förra mötet.

5. Kommunpolitiken/kontakter med kommunen

Anders, Roy och Erik tar fram förslag till debattinlägg och förnyad enkät till de politiska partierna inför höstens val – enligt samma modell som inför valet 2006 - om

hur de ser på idrottsföreningarna och idrottens framtid i kommunen. De andra föreningarna (Skå IK, Mälarö SOK och Ekerö Budo) som också stod bakom 2006-års enkät erbjuds sedan möjlighet att delta i år också.

6. Kommunikation och information

Medlemsbrev som skickas ut via Sponsorhuset ska i fortsättningen även läggas in som nyheter på webbens förstasida. Målet är att nästa brev ska komma till 1 juni, Anders tar emot förslag på text och innehåll och skriver sedan, ett bra uppslag är beskrivning av vad avgifterna för att delta i föreningens verksamhet faktiskt går till.

Utbildning i Sportnik erbjuds den 7 juni kl 19.00-21.30 på Träkvistavallen, närmare information finns på webben.

7. Marknads- och sponsorfrågor

Efter presentation av ett erbjudande och koncept från Viking (med anknytning till Sportnik) samt diskussion om för- och nackdelar beslutade FS att ge Anders och Rickard i uppdrag att gå vidare med slutförhandling för anlåtande av marknadsförings- försäljningsstöd och inlämnande av ansökan om bidrag från "Idrottslyftet".

8. Anläggningar

Anders har varit i kontakt med Ekerö TK om tennishallen på Träkvistavallen. Diskussion pågår med privat intressent om eventuell försäljning i syfte att göra den till en kommersiell rackethall men flera frågetecken finns och inget är klart.

Rickard och Stefan träffar kommunen för nytt möte den 31 maj om halltiderna till nästa säsong. Genomtänkta principer för fördelning av tiderna saknas fortfarande.

9. Färg & form, stil och profil

Inget nytt att rapportera.

10. Föreningsutveckling

Inget ytterligare utöver vad som redan avhandlats under punkterna ovan togs upp.

11. Rapport från sektionerna

FS beslutade att punkten utgår och istället tas upp som inledning på nästa FS-möte med sikte på aktuell avstämning och summering inför sommaren.

12. Organisation och kanslibemanning

Då ingen aktuell fråga fanns att behandla tas punkten upp på nytt vid nästa FS-möte.

13. Övrigt

Peter berättade att diskussion pågår med Skå IK om hockeysamarbete inför nästa säsong med anledning av behov och önskemål från junior- och seniorverksamheterna i båda föreningarna. Förslaget är att man bildar en särskild förening för junior- och seniorhockeyn (ett Mälarö HC eller motsvarande). Förbundet är kontaktat men det är mycket bråttom om det ska fungera redan till hösten och nästa säsong, inriktningen bör i princip vara klar under maj. En första analys av konsekvenserna för Ekerö IK och hockeysektionen har gjorts med utgångspunkt i underlag från förra årets diskussioner och distribuerats till FS (Peter och Anders Nilsson). Den pekar på

att det ser genomförbart ut men behöver analyseras närmare och kommer att kräva mycket arbete från de närmast inblandade.

Efter en hel del frågor och en stunds diskussion och konstaterandet att detta är en svår fråga beslutade FS enhälligt att ställa sig bakom förslaget och uppdra åt hockeysektionen att gå vidare under förutsättning att

- 1) Förslaget/förändringen ryms inom budget för 2010.
- 2) En projektplan som beskriver genomförandet presenteras senast den 31 maj.
- 3) Föreningsstyrelserna i både Ekerö IK och Skå IK måste stå bakom satsningen och genomförandet och ha ett tydligt samarbetsavtal.

14. Kommande möten

FS har sedan tidigare beslutat att nästa FS-möte, det sista före sommaren och semestern, hålls onsdagen den 16 juni kl 19.00-21.00 i klubblokalen på Tråkvistavallen.

15. Mötets avslutande

Ordförande Anders Huldt förklarade mötet avslutat.



Anders Huldt
Ordförande



Erik Setzman
Sekreterare